
Rondvraag - Commissie M&M 26 januari 2022

De fractie van de SGP heeft de volgende vragen ingediend:

Het college heeft besloten dat taxi’s de Leidse Veertunnel wél vanuit de binnenstad door de 
Leidseveertunnel rijden, maar niet andersom?

1. Waarom is ervoor gekozen de taxi’s de ene richting wel en de andere richting niet toe te 
laten in de tunnel? Waarom is het eerste veiliger dan het andere?

2. Waarom mogen bussen wel van deze baan gebruik maken? Waarom is het gebruik van 
bussen wel veilig?

3. Klopt het dat de taxi’s voorheen wel van deze route gebruik konden maken? Zo ja, waarom is 
de situatie nu dan veranderd?

4. Klopt het dat er in het verleden een pilot is toegezegd om medegebruik van de taxi’s wel 
helemaal mogelijk te maken?

5. Hoe is de taxibranche betrokken bij dit besluit? 
6. Hoeveel incidenten zijn er in de afgelopen jaren geweest tussen trams en taxi’s op dit tracé?

  


